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PETYCJA
Petycja o ochron? zdrowia mieszkaric6w przed elektroska2eniami

W interesie publicznym wnosze o to, aby BAoA MIEJSKA w SUWALKACH wydata
Apel o ochrong zdrowia mieszkaicow przed elektroskaieniami.

Proszg, aby RAOA MIEJSKA w SUWATKACH w swoim Apelu zawarla nastgpuiqce
lub zbli2one treSci:

$ 1. W zwiqzku z rezolucjq, opiniq iapelami naukowc6w ostrzegajqcymi przed

uruchamianiem technologii 5G pzed zbadaniem jei wptywu na zdrowier wobec
skierowanej do RADY MIEJSKIEJ W SUWALKACH petycji w sprawie ochrony
zdrowia mieszkaric6w przed elektroska2eniami, Radni RADY MIEJSKIEJ w

SUWALKACH apelujq o podjqcie dzialari legislacyjnych zmierzajqcych

mieszkaric6w.

$ 2. Apel podaje siq do publicznei wiadomo6ci poprzez wywieszenie na tablicy
ogloszei URZEDU MIASTA suWALKl, zamieszczenie w Biuletynie lnformacji
Publicznej oraz opublikowanie w prasie lokalnej.

$ 3. Zobowiqzuje siq Przewodniczqcego RADY MIEJSKIEJ w SUWALKACH do
przekazania Apelu Prezydentowi Rzeczypospolitei Polskiej, Prezesowi Rady
Ministr6w, Marszalkowi Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej, Marszalkowi Senatu
Rzeczypospolitej Polskiej, Ministrowi Zdrowia, Ministrowi Klimatu oraz Ministrowi
Cylryzacii.
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Uzasadnienie

W wielu knjach odbywajE sig protesty (we wrzeSniu rownie2 Swiatowy protest) przeciw

zwigkszaniu ekspozycli ludzi na promieniowanie radiowe i mikrofalowe, a tak2e przeciw
eksperymentowaniu na ludziach z wykorzystywaniem nowych fal, czyli tych mierzonych
w milimetrach. Jak zareagu.jemy na ten eksperyment nikt ieszcze nie wie, ale rzqd i

lobbySci przemystu wpadli w amok i ju2 uruchamiajq technologig 59 w wielu polskich
miastach.

Ma14 przy tym w nosie opinie polskich naukowc6w z tak znanych instytut6w naukowych
jak: lnstytut Medycyny Pracy, Centralny lnstytut Ochrony Pracy, Woiskowy lnstytut
Higieny i Epidemiologii, uczelni: Wojskowei Akademii Technicznej, Politechniki
Wroclawskiel i organizacji: Polskie Towarzystwo Badari Radiacyjnych.

Byto to szczeg6lnie widoczne przy zmianie Rozporzqdzenia o dopuszczalnych limitach
pola elektromagnetycznego. W trakcie konsultacii wszystkie opinie naukowcow,
przeciwne zmianom, z ww. instytucji zostalo zlekcewa2one przez minislerstwo zdrowia.
WczeSniej rczpozqdzenie zostalo przekazane z kompetencii ministra Srodowiska, bo
ten byt przeciwny zmianom. Ju2 nie jest ministrem.

Parametry natg2enia i ggsto6ci mocy dla dopuszczalnej ekspozycji ludno6ci na pola

wy2szych czgstotliwoSci zostaly zwigkszone z7 Vlm na 61 V/m i z 0,1 Wm2 na 1'0
Wlm2 (czyli 100 krotnie !!!).

Na dodatek u2ywane maiE byc nowe czgstotliwosci stosowane w technologii 5G, kt6re
nie byly do te1 pory u2ywane w tak masowei skali, a generowane fale milimetrowe nie

byly nigdy badane pod kqtem wplywu na zdrowie mieszkaric6w'

Kolejnym zagrozeniem bgdzie zaggszczenie nowych nadajnikow "kom6rkowych", ktore
bgdq instalowane co 50-200 m na latarniach i slupach w catej gminie, w ciqgu
najbli2szych kilku lat (w tym roku startujq w naiwigkszych miastach).

Minister z Belgii zapowiedziata, 2e w Brukseli ludzie nie bgdq traktowani iak Swinki

morskie i nie podda ich eksperymentom. Dzieje sie tak iu2 w wielu miastach Wtoch.

Rada Miasta i Gminy Kornik podjgla apel zbiezny z treSciq tei petycii:

https://antrejka.pl/2020/06/radni-z-ominy-kornik-apeluja-o-wprowadzenie-obowiazku-
biezacego-badania-wplywu-technologii-59-na-zdrowie-mieszkancow-o-rzetelnosc-
informowania-i-o-konsultowanie-prawa-w-zakresie-lokalizacji-inwestycj/

Wiadze gminne Kluczborka podi?ly uchwalg i wyrazity negatywne stanowisko wobec
zmian w rozporz4dzeniu.

hlps:/bip.kluczbork

W trakcie skr6conych konsultacji podobne zdanie wyrazili przedstawiciele kilkunastu
innych samorzqd6w. lch opinie znajdq Paristwo na tej stronie:
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Niedawno podobny apel, do iego wnioskowanego w petycji, wydata Rada Mieiska w

Swarzgdzu pod Poznaniem.
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NIK raportu.je od 5 lat o nieprawidtowo6ciach w ochronie Srodowiska:

Naukowcy ostrzegaiq, 2e po wei6ciu rozporzqdzenia pomiary dopuszczalnych
poziom6w nie bgdq mozliwe do wykonania, a na nowe poziomy PEM nie sq
przygolowane urzEdzenia elektroniczne, w tym medyczne z gwaranclq dziatania do 10

V/m (nowa norma = 61 Vim)

Na naszym niebie poka2q sig dziesiEtki tysi?cy nowych satelit6w wykorzystywanych w
tej technologii, zaklocajqc prac? w tei przestrzeni i zwigkszajqc natg2enie PEM w
atmosf erze.

W trakcie konsultacli nad megaustawq utatwiaiqcq wprowadzenie technologii
5G ukrywany byl raporl przygotowany pod kierownictwem prof. dr. hab. K.

Flydzynskiego



Ci sami naukowcy napisali w styczniu
Rezo I ucjq http ://ptbr.org.pl/f ilesiRezolucia PTRB 2020. odf

Juz w jej 1 punkcie ostrzegajq:

wspoiczesna wiedza naukowa na temat mechanizmow i skutkow bezpoSredniego i

poSredniego oddzia'lywania pola elektromagnetycznego (PEM) czgstotliwoSci
radiowych przekonujqco dokumentule, ze PEM o poziomie ni2szym od limitow
okre6lonych w przedmiotowym rozporzqdzeniu powodule zro2nicowane
zagro2enia bezpieczeristwa i zdrowia ludzi,

Apel o powstrzymanie technologii 5G na ziemi i w przestrzeni kosmicznej podpisato iu2
prawie 300 tys. ludzi w tym tysiqce naukowc6w i lekarzy.

Tre6c apelu iest dost?pna na tei stronie internetowei.

https://www.Sgspac-eappeal.org/glMidrynaIOdqwy-Apel-O-Powstrzymalie-59-Na-Zie
m i_l-W_Przestrzen i_Kosm icznei-l4y.Ldf

Mimo to ten nieetyczny, masowy eksperyment na ludziach trwa.
Minister Zdrowia w odpowiedzi na iednq z interpelacji poselskich napisat
Odpowiadajqc na pytanie nr 1 naleLy zauwaLyc,2e nie maieszcze danych o

oddzialywaniu technologii 5G na zdrowie i zycie Polakow - uruchamianie takich sieci
rozpoczqto w ostatnich mtesiqcach. w lutym br. wHo stwierdzila, 2e dotychczas
pneprowadzono niewiele badan w zakresie czqstotliwoSci wykOrzystywanych w nowo
rozwijanych sieciach 5G WHO dokona przegladu dowodow naukowych zwiqzanych z

potencjalnym zagro|eniem dla zdrowia wynikaiqcym z narazenia na 5G w miare
wdra1ania nowei technologii oraz w miarq dostgpno5cl wiqkszel iloSci danych
zwiqzanych ze zdrowiem publicznym i przeprowadzi ocenq ryzyka dla zdrowia, ktora

zostanie opublikowana do 2022 r.

JeSli samorzqdy nie zaprotestujq, ten eksperyment bgdzie trwalco nalmniej do2022
roku, a przecie2 wtedy nikt tego nie zatzyma, nawet gdy negatywny wplyw na zdrowie

oka2e sig ogromny.

O "konflikcie interesu" w niemieckiej grupie lCNlBP, w oparciu o kt6rei to organizacii
wytyczne minister zdrowia zmienil 100x poziom promieniowania mikrofalowegO w
Polsce, piszq dziennikarze, naukowcy, a ostatnio obszerny raport napisali
europarlamentarzySci.
Dziennikarze i naukowcy w tym artykule: https://www.investioate-
e_u rope.eu/en/20 1 9/the-5o-mass-experimenU
EuroparlameniarzySci tutaj: https://klaus-buchner.eu/wp-
contenVuoloads/2020/06/lCN I R P-reoort-Fl NAL-J UN E-2020.pdf

Kolejne gminy podejmujq podobne uchwaly:
Uchwata Rady Gminy t-abowa:
httllstllbip.malopolska.pllapilf iles/2369667

Uchwala Rady Gminy Sitno:
lu!!b!llo.blp. qct.pli ?p=doc ument&action=save&id=8084&baad=4096



z wyrazami szacunku

Krzysztof K

adres e-mail:


